
 

Vragen m.b.t. openbaar groen/ openbare ruimte  

 

Er bereiken ons klachten uit de nieuwe en net (her-)ontwikkelde buurten en straten die onze 
gemeente rijk is. Bewoners vinden dat de voltooiing van met name het openbaar groen lang op zich 
laat wachten. Ook over de invulling van het openbaar groen heeft men vragen. 
 
Als voorbeeld wil ik u attenderen op de situatie ‘Heisteeg’. Deze wijk is, op een enkele locatie na 
volledig ontwikkeld, echter is het straatwerk en de groenvoorziening nog dat van voor/ tijdens de 
bouw. 
Ook bij de ontwikkeling van de verschillende fases van ‘De Boschkens West’ zijn er fases die 
(nagenoeg) volledig ontwikkeld zijn en waar we dezelfde signalen vernemen. We hebben het hier 
dan bijvoorbeeld over een slecht wegdek en de grote variatie aan onkruid. 
 
Daarbij komt dat in onze nieuwbouw wijken zich vaak veel jonge gezinnen met kinderen vestigen. Wij 
zijn ervan op de hoogte dat er beleid is voor de plaatsing en het onderhoud van speeltoestellen maar 
vragen ons af hoe dat beleid voorziet bij (her-)ontwikkeltrajecten. 
 
- Hoe houdt u in de planvorming rekening met de (her-)ontwikkeling van de openbare ruimte en het 
openbaar groen? 
- Hoe betrekt u bewoners bij de (nieuwe) invulling van het openbaar groen en de openbare ruimte? 
- Wat zijn de mogelijke oorzaken dat de voltooiing van een (her-)ontwikkeling lang kunnen duren en 
wat communiceert u daarover met de inwoners? 
- Kan u aangeven vanaf wanneer een nieuw ontwikkelde wijk wordt opgenomen in het onderhoud 
van het openbaar groen en het onderhoud van de openbare ruimte? 
- Waar kan men terecht als men vragen of suggesties heeft over de invulling van de openbare ruimte 
en het openbaar groen? 
 

Plaatsing van bladkorven; elk jaar hetzelfde antwoord van de gemeente wanneer bewoners vragen 

om extra bladkorven. “Er zijn er helaas niet meer beschikbaar”. Onze gemeente breidt in de breedte 

uit. Dit geldt zowel voor Riel, als Goirle.  

Wanneer worden er meer en vooral ook grotere bladkorven geplaats? 

 

Wat is de status van de openbare ontmoetingsruimte Heisteeg / Boomheide waar volgens ontwerp 

een mooie grote boom met daaronder een “benkske” is toegezegd bij start bouw door de toenmalige 

Wethouder  en de mensen van Ruimte voor Ruimte?  

Wanneer wordt de boom gepland en het “ benkske “ geplaats ? 
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